
Fysisk møde
Landsbestyrelsen 2023

Bestyrelsesmøde d.
16-12-2023

FORMALIA:
Hvor: Studenterhuset København

Referent: Ordstyrer: Deltagere:
Amanda, Zeinab, Lukas, Sohrab,
Rose og Emma

Ikke til stede:
Louise, Jakob

Tidsperspektiv for
mødet: 4 time

1): Godkendelse af dagsorden: Godkendt / ikke godkendt

2a): Godkendelse af referat fra 21.11.2023:

2b): Godkendelse af referat fra d. 11.11.2023:

2c): Godkendelse af referat fra d. 23.10.2023:

Godkendt / ikke godkendt

Godkendt / ikke godkendt

Godkendt / ikke godkendt

REFERAT: HANDLING /
SUPPLERENDE:

3) + 4) valg af ordstyrer (Lukas) og referent (Rose)

Check-in

Nyt fra gruppen [vores IMCC-arbejde siden sidst]
Gennemgås ikke mundtligt.

Lukas:
● Forberedelse til overleveringsweekend (OW)
● Deltaget i OW
● Deltaget i medarbejderdag
● Tjekket og svaret mails
● Tilmeldt Nordic Partner Meetup

Amanda:
● OW <3 <3
● GF Ruskilde Odense
● LokB Odense Social

sammenkomst/medlemspleje
● Exchange Odense Julefrokost
● Sek-dag!!
● Lavet nye klistermærker til IMCC

Sohrab:
● Lige kommet hjem fra Mexico
● Afholdt overlevering med ny øko ansvarlig for

2024

Zeinab:
● Delegationsudvælgelse til March Meeting 204
● Klargør kald til EuRegme 2024
● Medarbejderdag

Emma:
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● Kontakt til politi og advokater
● MUS med Else
● Møde med Carsten x 2
● Forberede dele af medarbejderdag

Rose:
● IMCC København GF
● Medarbejderdag

Louise:
● Planlagt medarbejderdag
● Været i Rwanda

Jakob:
● Planlægge medarbejderdag

Handlingspunkter fra sidste møde
Gennemgås ikke mundtligt

5. Punkt 5
Godkendelse af dagsordener
Vi skal godkende alle dagsordnerne + sende til Sabine
i en lukket udgave. Vi skal finde ud af hvem der gør
dette, når de er blevet godkendt. Evt. tage et møde
hver eller noget

Emma sender dem afsted

6. Punkt 6
Udfyldelse af aktivitetsarket
Hvad er dette? Hvornår og hvordan?

Der skal skrives til aktiviteterne, at de skal udfylde
arket. Det gør vi i bestyrelsen update

Zeinab laver bestyrelsesupdate

7. Punkt 7
Nye aktiviteter i IMCC Esbjerg og IMCC Odense - fedt!
Men de spørger til hvad kravene til nye aktiviteter er -
en opfordring til nye bestyrelse om at finde på nogle
retningslinjer?

Vi har fået en mail fra IMCC Odense om, hvordan de
integrerer nye aktiviteter i IMCC. IMCC Esbjerg skriver
også med en ansøgning om, at åbne en ny aktivitet.
Det skal forhåndsgodkendes på næste lokale

Emma svarer IMCC Esbjerg at det lyder godt og fortæller
hvad handlingsplanen er.

Emma svarer IMCC Odense med Carsten på CC og hører,
om han vil ringe til DUF og spørge om optagelse er ok ift.
driftstilskud - og i samme omgang ber om en
aktivitetsbeskrivelse og en samarbejdsaftale.
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bestyrelsesmøde og kontakt derefter Carsten og
Sabine mhp. Konto mm. Derefter godkendes på det
næstkommende lokale GF. Som udgangspunkt
aktiviteten selv, som skal sørge for det.

Hvad er kriterierne for at blive valgt ind? Det er op til
lokal bestyrelse. OBS på DUF regler så man ikke
mister drift tilskud.

Emma vil gerne opfordre til at der bliver lavet et “how to
be a member of IMCC” ark.
8. Punkt 8
Adgang til IMCC’s hjemmeside

Er det muligt at vi selv kan gå ind og redigere på
hjemmesiden? Ja - Emma har gjort det, men sørg for
godt samarbejde med sekretariatet. De kan også
hjælpe. Hellere en mail for meget end en mail for lidt.

Opfordring til at sikre at afgående LB logger ud af mails
mm. + skift af koder + update af koder mm. i ark.
9. Punkt 9
Håndtering af EM i fremtiden

Chikane er stadig virkelig voldsom. Opfordring til at
anmelde alt der sker. EM advokat har trukket sig fra
sagen.

Mulighed for at vi kan bruge 5000,- pr. måned på at en
studentermedarbejder hos vores advokatfirma læser
EM mails igennem, så kommende LB slipper for det.
Ville være godt for kommende LB og sekretariat, at de
ikke behøver at forholde sig til det.

Mulighed 2: tilbage til ignorering uden advokater.

Advokatfirma vil gerne have lov til at skrive til EM, at de
anser sagen som lukket - det må de gerne.

Vi skriver i både bestyrelses update og nyhedsbrev en
update på situationen.

Kommende LB får lov til at træffe beslutningen - det er
deres tid og deres budget.

Emma sender mail til DUF, CISU og Center for Socialt
arbejde og understreger, at vi er glade for Carsten og
beklager det EM har haft meldt ud.

10. Punkt 10
Status og fremtid for Exchange Odense / SDU / OUH

Opfordring til at kommende LB tager fat i SDU og
Medicinerrådet og hjælper IMCC Odense med at få
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råbt dem op og gøre krav på støtte i form af fx lokaler.
IMCC Odense kan godt få brug for hjælp generelt.
Manglende forståelse af at de lokale aktiviteter hører
under IMCC. Gælder ikke kun Odense - alle byer har
brug for at blive mindet om IMCC.
11. Punkt 11
Finger i jorden ift SoMe opslag omhandlende Palæstina

Vigtigt at IMCC fortsat deler om krigen på SoMe. Fokus
på pålidelige kilder og ikke for grafiske billeder.

Ansvarlig for bestyrelsesupdate samt indhold
Kun for fysiske møder

Handlingspunkter

Orienteringspunkter

Orienteringspunkt 1
Bamsehospitalet har modtaget en bevilling på
2.647.900 kr. fra Nordea-fonden
Orienteringspunkt 2
Opdatering på Odense lokalbestyrelse, sundhedsmekka og
Ruskilde


